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ЗЕМУН - Председник Социјалистичке партије Србије и први потпредседник Владе
Србије Ивица Дачић изјавио је да је државни и национални интерес очување јединства
Србије и да је регионализација прихватљива под условом да не разбија јединство
државе.

  

"Наш национални и државни интерес је да сачувамо јединство Србије. Децентрализација
да, али јединствена и јака Србија једино гарантује опстанак српског народа и државе",
рекао је Дачић на предизборној конвенцији коалиције СПС-ПУПС-ЈС у оквиру кампање
за ванредне локалне изборе у Земуну.

  

Дачић је поновио да коалиција СПС-ПУПС-ЈС у Скупштини Србије неће гласати за
Предлог Статута Војводине, нити за било који други документ који ће поцепати Србију.

  

"Можемо да прихватимо само оно што је у оквирима српског Устава. Аутономија да, али
држава у држави не, никада више", поручио је Дачић.

  

Према његовим речима, данас Косово и Метохија и неки други крајеви који су пре 50 и
више година кренули путем регионализације покушавају да наметну нелегалну сецесију.

  

Истакавши да Србија треба да буде регионализована, Дачић је указао да треба пронаћи
најбољи модел који ће водити преносу неких надлежности на локалне самоуправе, али
да тај пренос никада не разбије јединство државе.

  

"Наш национални и државни интерес је одбрана јединства Србије, очување и одбрана
Косова и Метохије у саставу Србије, очување Републике Српске и Дејтонског
споразума", нагласио је Дачић истакавши да је циљ и чланство у ЕУ и стављање Србије
на белу шенген листу, што очекује да ће се десити почетком наредне године.

  

Према његовим речима, државни и национални интерес чува се мудром дипломатијом,
вођењем "политике мирољубиве коегзистенције у условима великих светских сила".
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"Да је неко заспао 4. октобра 2000. године и да се данас пробудио, не би знао где се
налази. Они који су били против сарадње са Руском федерацијом и Кином, данас ту
сарадњу најјаче заговарају, они које је америчка администрација довела на власт 2000,
данас демонстрирају против њиховог доласка у Београд", рекао је Дачић.

  

Он је поручио да у беспоштедној борби против криминала и корупције неће бити
привилегованих.

  

(РТВ)
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